

2 October 2025 2025 2 أكتوبر 2025

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

Subject: NMDC Group Signs USD 610.1 Million Contract in Philippines

We are pleased to inform you that NMDC Group has signed a contract with Pasay Harbor City Corporation (PHCC) to execute dredging, and reclamation works for the Harbor City Project in Manila Bay, Philippines.

The contract, valued at USD 610.1 million, includes the reclamation of approximately 130 hectares of islands, The scope covers sand supply, dredging and reclamation, vertical drains installation, vibro compaction, and rock placement. The project is expected to be executed over a period of 30 months.

This project marks NMDC Group's first contract in the Philippines, further enhancing the expansion of its operations in Southeast Asia and strengthening its regional presence. It also supports the Group's strategy of consolidating its position as one of the world's leading companies in the energy and marine engineering sectors, both within and beyond the United Arab Emirates.

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: «إن إم دي سي جروب» توقّع عقدًا بقيمة 610.1 مليون دولار أمريكي في الفلبين

يُسعدنا إخطاركم بأن "ان ام دي سي جروب" وقعت عقد مع شركة باساي هاربور سيتي (PHCC) لتنفيذ أعمال التجريف والردم لمشروع هاربور سيتي في خليج مانيلا، بالفلبين.

وتبلغ قيمة العقد 10.1 مليون دولار أمريكي، و يتضمن استصلاح ما يقارب من 130 هكتارًا من الجُزر، بما في ذلك توريد الرمال، وأعمال التجريف والردم، وتركيب المصارف الرأسية، وأعمال دك التربة، ووضع الصخور ومن المتوقع ان يتم تنفيذ المشروع على مدى 30 شهرًا.

ويُعد هذا المشروع هو الأول لابن إم دي سي جروب في الفلبين، مما يعزز توسّع عملياتها في منطقة جنوب شرق آسيا ويقوي حضورها الإقليمي. ودعم استراتيجيتها الهادفة إلى ترسيخ مكانتها كأحدى أهم الشركات العالمية الرائدة في قطاعات الطاقة والهندسة البحرية داخل وخارج دولة الإمارات العربية المتحدة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Eng. Yasser Zaghloul / المهندس/ ياسر زغلول Group Chief Executive Officer / الرئيس التنفيذي للمجموعة